
Петар Кунић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ: „Колико финансијских средстава 

су дала у виду донација поједина министарства и управне организације 

невладиним организацијама и да ли је извршена контрола утрошка тих 

средстава? Да ли су намјенски коришћена та средства од 2006. до 2012. године? 

Колико су поједина министарства утрошила средстава за пројекте – да ли су 

средства коришћена намјенски и који су ефексти пројеката од 2006. до 2012. 

године?” 

2. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ: „Предлажем реактивирање Закона 

о јавним набавкама односно израду новог закона.“ 

 


